



Protokoll fört vid Kuratorskollegiets möte 2018-01-29

Närvarande Ledamöter

David Frödin, Ordf. KK
Daniel Moreland, Vice ordf. KK
Julia Carldén, Q. ÖG
Joakim Cedergren, Q. VG
Ylva Lidin, Q. LD
Fredrik Waldau, Q. ML
Axel Johnson, Q. HB

Jasmine Ouattara Friberg, Q. SK
Katrín Sörensen, Q. KR
Fanny Stewenhag, Q. BL
Agnes Allgen, Q. GB
Carolina Lundh, Q. HL
Zeynep Uca, Q. KM
Joel Elmkvist, Q. WL

Adjungerade

Matilda Hildingsson, VC. AF
Nathalie Tauriainen, KC. AF
Julia Häggström, PC. AF

Einar Tingström, Edil. Af
Erik Hickery, VSA. TRF
Ludvig Bodelsson, Lundakarnevalen

Dagordning

1. Mötets öppnande

Ordförande David Frödin förklarade möte öppnat.

2. Incheckning

Incheckningsrunda.

3. Val av sekreterare

Till sekreterare valdes Daniel Moreland.

4. Val av justeringsperson

Till justeringsperson valdes Carolina Lundh, Hallands Nation.

5. Godkännande av kallelsen

Kallelsen kom ut i stadgeenlig tid.

6. Fastställande av dagordning

Dagordningen faställdes av mötet.

7. Adjugningar

Mötet beslöt att adjungera alla enligt närvarolistan
Ludvig Bodelsson adjungerades till punkt 11
Erik Hickery adjungerades under hela mötet.

8. Föregående mötesprotokoll

Agnes Allgen Carolina Lundh hade fått fel nation i protokollet. Lades till handlingar med ändringar.

9. Studentsamarbeten rapporterar

Verksamhetschef Matilda Hildingsson rapporterade:

Att hon har reviderad detaljbudget för AFs utskott
Att hon har gett subventions återbetalning förslag till Lundakarnevalen

Kommunikationschef Nathalie Tauriainen rapporterade:

Att hon har närvarat på terminens första KG möte.

AF Borgens Edil Einar Tingström rapporterade:

Att han jobbar med förberedelser inför uppropet.
Att han var med på hälsningsgillet.
Att han jobbar med trax systemet

Programchef Julia Häggström rapporterade:

Att hon jobbar med AF:s intern kommunikation.

LUS

LUS var inte närvarande vid mötet och kunde därmed inte rapportera något.

Studentlunds Koordinator

Studentlunds koordinator var inte närvarande vid mötet och kunde därmed inte rapportera något.

TRF

VSA Erik Hickery rapporterade

Att gmail har blockat mejlutskick från TRF
Att TRF har haft lite problem med internationella studenter att de skriver fel personnummer

10. Presidiet Rapporterar

Bilaga 02, föredras av presidiet.

Inget utöver den skriftliga rapporten.

11. Beslut: KK-kort och Lundakarnevalen

Bilaga 03, föredras av Ludvig Bodelsson, Lundakarnevalen.

Ludvig föredrog punkten. Undrade vad KK hade för åsikter.

David frågade hur kommittén ställer sig till köföreträde för Quratelare?

Ludvig sade att det går att diskutera

Katrin undrade vad nationerna fick i utbyte förra Karnevalen?

Ludvig hade inte information om hur det gick till förra Karnevalen.

Katrin undrade om det skulle vara någon skillnad mellan vad hel och halvtidare fick?.

Ludvig svarade att det skulle inte vara någon skillnad

Ludvig lämnar rummet.

Diskussion förs

Ylva uppmärkte uppmärksammade att det är viktigt att nationerna är beredda på kårernas reaktion

Jasmine undrade vad den vanliga nationsmedlem eller nationsaktiva skulle få ut av förhandlingarna.

Fredrik och **Agnes** tyckte att nationerna sitter i ett bra förhandlingsläge och bör vänta på konkret förslag från karnevalen.

Katrin tyckte att det fanns egentligen väldigt mycket för karnevalen att förhandla med.

Mötet beslöt att bordlägga beslutet.

12. Beslut: KK-kort och underkollegierna

Bilaga 04, föredras av Daniel Moreland, Kuratorskollegiet.

Daniel föredrog punkten. Se skriftligt underlag.

Agnes undrade om det kommer innebära mer jobb för presidiet på underkollegierna underkollegierna och om KK skulle ställa krav på protokollföring.

Daniel svarade att det blir mer fokus på uppföljning av verksamhetsplanen och att det förväntas att protokoll ska hinner med till KK mötet.

Mötet beslöt att presidium för underkollegierna får rätt kort vid inlämning av godkänd verksamhetsplan till KK:s presidium.

13. Diskussion: Projektplanering

Bilaga 05, föredras av David Frödin, Kuratorskollegiet.

David föredrog punkten. Nationerna fick en runda att presentera vilka projekt de tycker att KK borde prioritera mest.

Mötet kom fram till GDPR, likabehandling, fanspikning och kommunikation med myndigheter, krishantering som huvudprojekt för KK.

14. Val av Arbetsgrupper

Myndighetsgruppen

Axel Johnsson, Ylva Ylva Lidin och David Frödin nominerade sig.

Mötet beslöt att tillsätta Axel Johnson, Ylva Lidin och David Frödin till "Myndighetsgruppen."

Likabehandlingsgruppen

Jasmine Ouattara Friberg, Carolina Lundh, Zeynep Uca och Agnes Allgen nominerade sig.

Mötet beslöt att tillsätta Jasmine Ouattara Friberg, Carolina Lundh, Zeynep Uca och Agnes Allgen till "Likebehandlingsgruppen."

Ekonomigruppen

Daniel Moreland och **Joel Elmkvist** nominerade sig.

Mötet beslöt att tillsätta **Daniel Moreland** och **Joel Elmkvist** till "Ekonomigruppen."

15. Val av förtroendeposter

KKs Valberedning

Jasmine Ouattara Friberg och **Julia Carden** nominerade sig.

Mötet beslöt att tillsätta **Jasmine Ouattara Friberg** och **Julia Carden** till KKs valberedning.

Suppleant till Lunds Kommunala Studentrådet:

Ylva Lidin nominerade sig.

Mötet beslöt att tillsätta **Ylva Lidin** som suppleant till Lunds Kommunala Studentrådet.

KK Senior 2018-01-01 till 2018-12-30

Erik Hickery nominerade sig.

Erik presenterade sig.

Mötet valde **Erik Hickery** till KK senior för två terminer.

Revisor

Inga sökande. Beslutet bordlades.

Revisor suppleant

Inga sökande. Beslutet bordlades.

16. Övrigt:

Zeynep pratade om möjlighet att annonser i Karnevalens tidning.

17. Meddelanden

Axel påminde att kuratorerna borde rapportera verklig huvudmannaskap till bolagsverket

Ylva påpekade att andra nationer har inte skött gästkortförsäljning och Lunds har haft kö till expen.

Att nästa förmöte kommer på måndag den 12:e kl. 15.

18. Utcheckning

Utcheckningsrunda.

19. OFMA

Ordförande David Frödin förklarade möte avslutad.